
Keita: Garcia to wspaniały trener
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Tuż po przegranym meczu z Interem, Seydou Keita rozmawiał z portalem 

rfi.fr. Malijczyk mówił o swoich wrażeniach i pierwszych kontaktach z

Romą.

 

Dlaczego Roma:

- W moim wieku musiałem wykorzystać szansę, którą dała mi Roma będąca wielkim

klubem. W tej chwili wszystko idzie dobrze i jestem bardzo zadowolony.

 

Rudi Garcia:

- Uważam, że to wspaniały trener, miał wielki sezon z dobrą grą. To prawda, że

ludzie bardzo go kochają. Nie znałem go przed przyjazdem do Włoch. Kiedy on był w

Lille, ja byłem w Lens.

 

Oferta Romy:

- Roma złożyła mi propozycję w Marcu. To udowadnia, że naprawdę chcieli ze mną

pracować. Teraz ode mnie zależy, by pokazać, że pomimo moich lat, wciąż mam coś

do dodania. Nie trzeba mówić, że mam pragnienie gry. Jeśli trener będzie uważał, że

na nią zasługuję to na mnie postawi. Kiedy ktoś będzie lepszy, zaakceptuję bycie

zmiennikiem.

 

Presja:

- Po tym wszystkim co wygrałem, nie czuję żadnej presji. Gram w piłkę nożną,

ponieważ to kocham. Zobaczymy na koniec sezonu. Kto wie co może się stać w

przeciągu dziewięciu miesięcy.
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